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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR LUKA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/23-01/2 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-20 
Rijeka,  08. prosinac 2023. 
                   
 
              

ZAPISNIK 
8. SJEDNICE VMO LUKA 

 
 
8. sjednica VMO Luka održana je 08. prosinca 2023. (petak) s početkom u 16.00 sati, u 
prostorijama MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Joško Vitezica predsjednik VMO 

 Daniela Maras Vukušić, zamjenica predsjednika VMO 

 Željko Boros, član VMO 

 Denis Frančišković, član VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Bojan Trivić, član VMO 
 

Usvajanje Zapisnika sa 7. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka od 06.studenog 2023. godine: 
 • Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Joško Vitezica pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

 
1. Usvajanje Programske aktivnosti Vijeća MO Luka za 2024. godinu  
2. Usvajanje Financijskog plana Vijeća MO Luka za 2024. godinu 
3. Komunalna problematika – dopisi građana pristigli između sjednica 
4. Dogovor oko održavanja programa Doček Djeda Mraza i Bulletin 
5. Razno 
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AD 1 

Predsjednik Vijeća predložio je usvajanje Programskih aktivnosti Vijeća MO Luka za 2024. godinu 
ukoliko nema primjedbi. Primjedbi nije bilo. 

Zaključak:  
Vijeće je jednoglasno usvojilo Programske aktivnosti Vijeća MO Luka za 2024. godinu.  
 
AD 2 
Predsjednik Vijeća predložio je usvajanje Financijskog plana VMO Luka za 2024. godinu, koji je 
izrađen temeljem usvojenih programskih aktivnosti Vijeća MO Luka za 2024. godinu. Predložio je 
da se Financijski plan usvoji ukoliko nema primjedbi. Primjedbi nije bilo.  
 
Zaključak:  
Vijeće je jednoglasno usvojilo Financijski plan Vijeća MO Luka za 2024. godinu.  
Programi rada i Financijski Plan za 2024. godinu smatraju se usvojenim ukoliko se izglasa 
proračun Grada Rijeke za 2024. godinu. 
 

AD 3 
U više navrata zaprimljeni su pozivi građana koji su dobili informaciju da se 15. siječnja 2024. 
godine zatvaraju za promet sve pristupne ceste glavnoj gradskoj tržnici te se ukidaju sva parkirna 
mjesta u krugu tržnice. 
Zanima ih da li je to istina te koje su alternative za stanare i kada će ih se obavijestiti. 
Zaključak:  
Uputiti će se dopis nadležnim službama. 
 
Zaprimljen je mail TD Rijeka plus u kojem se navodi da prioritet MO Luka za 2023. godinu, stavka 
16.1. ASFVALTIRANJE JEDRARSKE ULICE, se neće izvoditi radi radova na Aglomeraciji 
te se moli VMO Luka odluku za zamjensku lokaciju u visini odobrenih financijskih sredstava u 
iznosu od 5.973,00 € s PDV-om 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis TD Rijeka plus s molbom za terenski sastanak i dogovor oko zamjenske 
lokacije. 
 
AD 4 
Vijeće je raspravljalo o provođenju programa Doček Djeda Mraza i Bulletin. 
Zaključak: 
Doček djeda Mraza 
Dogovoreno je održavanje programa Doček Djeda Mraza za utorak, 19.12.2023. godine u 18 sati. 
Prije ove sjednice Vijećnici su ukrašavali dvoranu i bor te pripremili poklone za najmlađe 
stanovnike s područja MO Luka. U utorak, 19.12. svi vijećnici doći će oko 16 sati da se dovrše 
pripreme. 
 
Bulletin 
Vijećnici će do srijede, 13.12.2023. godine poslati sve materijale koje su pripremili. Željko Boros će 
napraviti pripremu a Daniela Maras Vukušić poslati pripremljene tekstove te će kontaktirati Dainu 
Glavočić kao suradnicu glasila Bulletin. 
 
 
AD 5 
Ravnateljica Odsjeka mjesne samouprave uputila je dopis korisnicima prostora s molbom da 
obnove zahtjeve u kojima će pojasniti iz kojeg razloga trebaju korištenje prostora mjesnih odbora 
bez naknade više od 4 sata mjesečno, te zašto smatraju da  su  njihove aktivnosti od neposrednog 
i osobitog interesa za promidžbu Grada Rijeke. Prije sklapanja ugovora, Odjel tražiti mišljenje 
vijeća mjesnog odbora na čijem se području poslovni prostor nalazi, o raspoloživosti poslovnog 
prostora s obzirom na aktivnosti vijeća mjesnog odbora i njegovih radnih tijela. 
Slijedom navedenog i temeljem zahtjeva prostor se može bez naknade odobriti jedino zaključkom 
Gradonačelnika.   
Zaključak: 
Vijeće se slaže da se svim korisnicima koji su obnovili zahtjeve temeljem dopisa ravnateljice odobri 
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daljnje korištenje prostora. 
 
Zaprimljen je mail od redakcije regionalni.hr s molbom za mail adresu stanarke koja se obratila 
mjesnom odboru s problemom prekomjerne populacije galebova. 
Zaključak: 
Vijeće smatra da zbog zaštite podataka građana koji mu se obraćaju ne može proslijediti redakciji 
traženo. 
 
Vijećnik Denis Frančišković smatra da su građani slabo informirani o radovima i izgradnji buduće 
Marine te predlaže da se uputi dopis nadležnim službama s molbom da se Vijeću prezentira 
projekt kako bi lakše dali odgovore građanima. 
Zaključak: 
Vijeće se slaže s prijedlogom vijećnika. 
 
 
 
Sjednica je završila u 21:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Luka 
 

             Miomira Milovanović Berić Joško Vitezica 
 


